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Zápis z jednání krajské rady dne 7. 12. 2020  

místo konání: online         čas konání: 18:00–20:00 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně), Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub 

Schejbal – Kiki (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2), David Milec – Davídek (Praha 3), Radim Bureš (Praha 4), 

Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), Judita Hačecká (Praha 8), Katka Dittmayerová – Ferda (Praha 9), Jakub Hladík – 

Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD) 

hosté: Bartoloměj Sviták – Krtek, Kateřina Hrdličková – Matýsek,  

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Dagmar Brabcová – Dáša      zapisující: Anežka Henychová 

termín příští rady: 4. 1. 2021 
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Úkoly: 

[8] Juan se dohodne s vlastníky Kytínské louky. 

1. Připomínky k zápisu, úkoly  

Gratulujeme Radimovi k získání OČK. 
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2. Projekt kurzu VLK Nota Bene 

Nota Bene by chtěla být opět pořádána pod krajem. Projekt šel jako příloha k programu. 

Usnesení 2020-27: 

Výsledek elektronického hlasování ze dne 8. 12. 2020: 

Krajská rada schvaluje přeložený projekt VLK Nota Bene. 

Návrh byl přijat. Pro: 13, Hlasovalo 13 

3. VLK Ursus 

Ursus by chtěl být v příštím roce opět pořádán pod krajem, a předběžně se ptají, zda s tím souhlasí krajská rada. Nikdo 
neměl námitek. 

4. Žádost střediska pplk. Vally o příspěvek na budování nové klubovny  

Minulá rada přislíbila středisku finanční pomoc na dokumentaci ke klubovně (znovubudování vyhořelé klubovny), to 
nevyužili, pak do toho přišla epidemie a tak. Situace nyní vypadá tak, že mají hrubou stavbu hotovou, významná část 
rekonstrukce je hotová a nyní poprosili nás o podporu k dokončení prací.  

VT navrhuje dát 50 tisíc, je otázka na radu, jestli je to rozumné dávat tolik, méně nebo peníze jen půjčit. Z diskuse 
vyplynulo, že nechceme vytvářet precedens, a z tohoto hlediska je bezpečná bezúročná půjčka (nicméně není 
pravděpodobné, aby si oddíly vypalovali klubovny kvůli finanční pomoci od kraje). Darování však dává smysl, protože 
přesně pro tyto případy kraj rezervu vytváří. Někteří by také uvažovali i o darování o něco vyšší částky, pokud by to 
pomohlo k úplnému dokončení rekonstrukce. Je třeba se zeptat, kolik přesně potřebují a nad tím diskutovat. 

5. Rozpočet 2021 

Oproti roku 2020 je mírně navýšen provoz kanceláře a služby – při podávání grantů jsme využili externí firmu, a rádi 
bychom ji využili i pro vyúčtování. Poděkování a ZVaS zatím mají v rozpočtu prostor, snad se uskuteční. Přibylo Pražské 
Jamboree, kteří žádali o příspěvek od kraje 20000. Ursus a MIŠ už nedostanou příspěvek od kraje, ale stejně jako ostatní 
kurzy pod krajem, pokud jim o něco nevyjde rozpočet, kraj v případě potřeby přispěje. Zároveň pokud mají kurzy 
přebytky, kupují vybavení pro kraj. 

Rozpočet je na tom dobře zbývá 113 tisíc. Je to dlouhodobý trend. Výhledově by bylo zajímavé sledovat možné investice 
do nemovitostí a případně pak zvednout příspěvky. Na to by však už bylo dobré mít konkrétní odhlasovaný projekt, a 
konkrétní záměr. Ještě je možnost nějaké spolupráce s Junáckou rezervací Červený Hrádek. 

Usnesení 2020-28: 

Výsledek elektronického hlasování ze dne 8. 12. 2020: 

Krajská rada schvaluje předložený návrh rozpočtu nárok 2021. 

Návrh byl přijat. Pro: 13, Hlasovalo 13 

6. Vyhláška k organizaci krajské rady 

Bobr upravil vyhlášku k organizaci krajské rady, aby bylo možné hlasovat na online zasedání a aby bylo možné hlasovat 
distančně na prezenčním zasedání. Při online hlasování by zapsání účastníků hlídal zapisující, protože nechodí 
prezenční listina. Kromě toho vyhláška obsahuje drobné změny pojmů. 

Usnesení 2020-29: 

Výsledek elektronického hlasování ze dne 8. 12. 2020: 

Krajská rada schvaluje předložený návrh vyhlášky k organizaci krajské rady. 

Návrh byl přijat. Návrh byl přijat. Pro: 13, Hlasovalo 13 
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7. Dotace MŠMT 

Juan děkuje všem za spolupráci – doklady zaslané elektronicky jsou všechny, většinou to bylo v pořádku, Amina 
s Karamelou to zkontrolovaly. Drobné nedostatky, které se vyskytly jsou vyřešené Fyzické předání by bylo dobré vyřešit 
do 14, aby se to nemuselo řešit po novém roce.  Ze začátku systém neposílal upozornění o změnách, to v průběhu 
Sinuhet spravil.  

8. Různé 

Kdyby měl někdo zájem o krajská PFka, budou letos k dispozici. 
 
Betlémské světlo – 10. 12. budeme znovu oslovovat dopravní podnik, rádi by o toho šli, ale uvidíme podle situace a 
opatření, jinak budeme hledat alternativy, aby to aspoň nějak šlo. 
 
Přechod Brd – Zda se budou konat, je ve hvězdách. Juan se dohodne s vlastníky pozemku.  
 
Judita a Radim žádají PRJ o udělení výjimky z absolvence střediskového minima. 

Usnesení 2020-30 

Výsledek elektronického hlasování ze dne 8. 12. 2020: 

Krajská rada v souladu s Organizačním řádem souhlasí s udělením výjimky z kvalifikačního předpokladu (absolvence 

střediskového minima) pro předsedu okresu Praha 4 – Radima Bureše a pro předsedkyni okresu Praha 8 – Juditu 

Hačeckou. 

Návrh byl přijat. Pro: 13, Hlasovalo 13 

Plán činnosti PRJ pro příští rok – doufáme, že se uskuteční přechod Brd, a všechny tradiční akce. Výkonný tým se snaží 
o vytvoření grafické identity kraje Praha a o nábor nových zpravodajů.  

Úkoly: 

• Juan se dohodne s vlastníky Kytínské louky. 

 

9. Kolečko okresů 

Praha 2 – Podařilo se dokončit Mrsk Mrsk. Udělali velké rozhodnutí, že s ohledem na situaci nebude Trignis, který se 

posune o rok. Ples také nebude. 

Praha 3 – Taky dělají schůzky, některé jsou naživo, ozval se František, ale nevědí, co bude dál.  Strašidla – bylo by 

několik různých startů, lidi by se přihlásili předem, napsali Permimu o vyjádření. 

Praha 4 – Dva z oddílů střediska Blaník chtějí vytvořit nové středisko. Budou mít kvůli tomu sněm. Ventus bude dělat 
možná nějakou akci. Mají zítra radu. 

Praha 5 – Všechno probíhá více méně online, někdo přechází na prezenční, jedno středisko si koupilo server. Možná 
budou pořádat nějakou mezinárodní roverskou aktivitu. Mají spoustu plánů na příští rok 

Praha 6 – Bobr nemá zprávy 

Praha 8 – Čekatelský kurs dělají online a protahují ho do jara. Některé oddíly dělají výpravy. Je menší nadšení do online 

schůzek, než bylo na jaře. 

Praha 9 – Střediska se zapojila do skautské pomoci, někteří obnovili schůzky, někteří ne.  

Praha 10 – bude probíhat betlémské světlo, jsou připraveni. Schůzky probíhají, děti jsou zapálené do vaření, jsou i po 

facebooku a jiných platformách. 

KD – Nejsou žádné novinky, většina akcí se rušila. Krom osobních kontaktů s jednotlivými kluby nic nemá. 
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Revizní komise – Jsou tam nějaké skončené akce, tak to budou všechno procházet. Amina kontrolovala dotace MŠMT, 

zjistila, že systém nerozesílá informace, takže to musela rozesílat ručně.  

 

 

Zapsala: Anežka Henychová        Schválil: Dagmar Brabcová 


